
 

Inspreken Commissie Bestuur 

Geachte commissieleden, ik ben Kees van Deelen en sinds 5 jaar actief in Grootouders voor 

het Klimaat. De lokale groep Haarlem hiervan maakt samen met Milieudefensie, XR, FNV en 

Haarlem Mutare deel uit van de Haarlemse Klimaatcoalitie. Vandaag richt ik namens de 

Klimaatcoalitie het woord tot u over het klimaatbeleid van De Gemeente Haarlem. 

De Klimaatcoalitie heeft de voortgang van het Haarlemse klimaatbeleid doorgelicht. De 

Conclusie die we daaruit hebben moeten trekken is dat de beoogde 60% CO2-reductie in 

2030 met de huidige plannen met zekerheid niet wordt gehaald.  

Om dat toch te laten lukken moet het klimaatbeleid, zoals neergelegd in de “Haarlemse 

Routekaart Duurzaamheid”, fors worden geïntensiveerd.  

Vorige week heeft de Klimaatcoalitie een persbericht uitgebracht over de bevindingen. Het 

zal u niet zijn ontgaan dat dit heeft geleid tot publicatie van een artikel in HD. 

In aanloop tot het persbericht hebben wij gesprekken gevoerd met fractieleden van 

verschillende partijen. Deze gesprekken worden de komende weken voortgezet. Veel partijen 

die we spraken uitten hun twijfel of de reductie van 60% gehaald gaat worden. In eerdere 

gesprekken die we de afgelopen 2 jaar als GvhK voerden kwam deze twijfel ook al naar 

voren. 

Gevraagd naar barrières die het halen van de doelstelling in de weg staan werd o.a. 

meermaals genoemd: weerstand bij bevolking en bedrijven, woningcorporaties die hun 

eerder gedane toezeggingen rond woningisolatie niet kunnen waarmaken en 

capaciteitstekort bij en/of overvragen van het ambtelijk apparaat. 

We onderkennen dat een reductie met 60% een forse opgave is. Maar als Haarlem, een 

gemeente met een coalitie die duurzaamheid hoog in het vaandel heeft staan, deze reductie 

niet dreigt te halen, hoe moet dat dan elders in Nederland? Laat staan in de EU met een nog 

hogere ambitie en landen buiten de EU. Het kan toch niet zo zijn dat daar waar al halverwege 

de vorige coalitieperiode de ambitie om in 2030 klimaatneutraal te zijn werd losgelaten, dit 

met de veel lagere doelstelling van 60% reductie straks weer het geval gaat zijn.  

De bespreking van de Programmabegroting komende week in de Raad is hèt 

aangrijpingspunt om de bestaande plannen te concretiseren en waar nodig aan te passen. En 

dat alles gericht op het halen van de reductie van 60%.  

Wij vertrouwen er op dat u allen doordrongen bent van de ernst van de klimaatcrisis en de 
aanpak hiervan geen uitstel of vertraging duldt. Daarom is onze dringende oproep aan u bij 
de bespreking van de Programmabegroting heel kritisch te zijn over het realiteitsgehalte van 
het klimaatbeleid en waar nodig aan te sturen op intensivering hiervan. Ik dank u voor uw 
aandacht. 


